



REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA DELO, DRUŽINO,
SOCIALNE ZADEVE IN ENAKE MOŽNOSTI

DIREKTORAT ZA DELOVNA RAZMERJA IN PRAVICE IZ DELA

23-00-2016

Kotnikova ulica 28, 1000 Ljubljana

T: 01 369 77 08

F: 01 369 78 32

E: gp.mddsz@gov.si

www.mddsz.gov.si

Koncesionarji

Številka: 0071-3/2016

Datum: 18. 8. 2016

Zadeva: Obvestilo o uskladitvi višine bruto urne postavke

Spoštovani,

v nadaljevanju vas obveščamo o uskladitvi najnižje bruto urne postavke za opravljeno uro začasnih in občnih del, ki bo **od 1. septembra 2016 znašala 4,53 eura**.

Na podlagi 130.c člena Zakona za uravnoteženje javnih financ (Uradni list RS, št. 40/12, 96/12 – ZPIZ-2, 104/12 – ZIPRS1314, 105/12, 25/13 – odl. US, 46/13 – ZIPRS1314-A, 56/13 – ZŠtip-1, 63/13 – ZOsn-I, 63/13 – ZJAKRS-A, 99/13 – ZUPJS-C, 99/13 – ZSVarPre-C, 101/13 – ZIPRS1415, 101/13 – ZDavNepr, 107/13 – odl. US, 85/14, 95/14, 24/15 – odl. US, 90/15 in 102/15) je ministrica za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti dne 4.7.2016 izdala odredbo o uskladitvi najnižje bruto urne postavke za opravljeno uro začasnih in občnih del, ki je trenutno v postopku objave v Uradnem listu RS.

Bruto urna postavka osebe iz drugega odstavka 6.b člena Zakona o zaposlovanju in zavarovanju za primer brezposelnosti (Uradni list RS, št. 107/06 – uradno prečiščeno besedilo, 114/06 – ZUTPG, 59/07 – ZŠtip, 51/10 – odl. US, 80/10 – ZUTD in 95/14 – ZUJF-C) za opravljeno uro začasnih in občnih del ne sme biti nižja od 4,53 eura. Odredba začne veljati 1. septembra 2016.

S spoštovanjem,

Pripravil:
Damjan Mašera
podsekretar

Mag. Alenka Žagar
vodja sektorja

Žagar

Peter Pogačar
PETER POGAČAR
DRŽAVNI SEKRETAR

